



ش. م. ك.
مجموعة
الصناعات الوطنية
(القايسة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص . ب : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

Tel.: (965) 24849466 : هاتف

Opt.: (965) 24844739 : هاتف

Fax: (965) 24839582 : فاكس

بريد الكتروني: mona.yousef@nig.com.kw e-mail:

w w w . n i g . c o m . k w

الكويت في 2022/4/28

اشارة ٥٤٢ و ٤١٤/٢٠٢٢ - ٢٤٨

To Bursa Kuwait

Greetings,

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: The results of the subscription
in NIND's rights issue**

الموضوع : نتائج الاكتتاب في زيادة رأس مال مجموعة
الصناعات الوطنية القايسة ش.م.ك عامة

With reference to the above subject, and the requirements of Module Ten (Disclosures and Transparency) of the executive regulation of Law No. 7 of 2010, on the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto, NIND would like to disclose the results of the subscription process in the shares of the company's capital increase as detailed in the attached disclosure form.

بالاشارة الى الموضوع اعلاه، و عملا بأحكام الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وأليه الإعلان عنه، تود مجموعة الصناعات الوطنية القايسة ش.م.ك.ع الإفصاح عن نتائج الإكتتاب في أسهم زيادة رأس مال الشركة وذلك وفقا لنموذج الإفصاح المرفق.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،

Sincerely,

Ahmed Hassan

CEO

احمد حسن

الرئيس التنفيذي



مجموعة
الصناعات الوطنية
(القايسة)
NI Group
National Industries Group
(Holding)
(S.A.K.)

٢٠٢٢/٤/٢٥

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

28/4/2022	Date / التاريخ	
<p>مجموعة الصناعات الوطنية (القابضة) ش.م.ك - عامة</p> <p>National Industries Group (Holding) K.P.S.C.</p>	<p>اسم الشركة</p> <p>Company Name</p>	
<p>The subscription period in the capital increase shares of National Industries Group (Holding) K.P.S.C. was closed on Thursday, 21 April 2022 and the issue shares were fully subscribed as follows:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Number of pre-emption rights shares : 524,733,305 shares • Total value of pre-emption right shares: KWD 104,946,661 • Total subscription value received: KWD 365,539,316 (subscription coverage 348%) • Total number of shares allotted: 524,733,305 shares. • Total value of the shares allotted: KWD 104,946,661 <p>The subscription excess amounts will be transferred to the bank accounts of the subscribers as soon as possible and within a maximum of 5 working days from the date of allotment (28 April 2022).</p>	<p>تم غلق باب الاكتتاب في أسهم زيادة رأس مال مجموعة الصناعات الوطنية (القابضة) ش.م.ك (عامة) يوم الخميس الموافق 21 ابريل 2022، وقد تم تغطية الاكتتاب بالكامل وذلك على النحو التالي:</p> <ul style="list-style-type: none"> • إجمالي عدد أسهم الاكتتاب: 524,733,305 سهم • إجمالي قيمة أسهم الاكتتاب: 104,946,661 دينار كويتي • إجمالي قيمة مبلغ الاكتتاب المستلم: 365,539,316 دينار كويتي (نسبة تغطية الاكتتاب 348%) • إجمالي عدد الأسهم التي تم تخصيصها: 524,733,305 سهم • إجمالي قيمة الأسهم التي تم تخصيصها: 104,946,661 دينار كويتي <p>علماً بأنه جاري تحويل فوائض الاكتتاب إلى الحسابات البنكية الخاصة بالمتكثبين في أسرع وقت ممكن وخلال مدة أقصاها خمسة أيام عمل من تاريخ التخصيص (28 ابريل 2022).</p>	<p>المعلومة الجوهرية</p> <p>Material Information</p>
<p>Increase in the Company's issued and paid-up capital from KWD 149,923,801.400 to KWD 202,397,131.900, by an amount of KWD 52,473,330.500 and the increase of the shareholders' equity with the same amount in addition to the share premium with total value of KWD 104,946,661.</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع من 149,923,801.400 دينار كويتي إلى 202,397,131.900 دينار كويتي بمقدار 52,473,330.500 د.ك ومن ثم زيادة حقوق المساهمين بنفس القيمة مضافاً إليها علاوة إصدار بقيمة إجمالية قدرها 104,946,661 د.ك.</p>	<p>أثر المعلومة الجوهرية</p> <p>Impact of the material information</p>

2022/4/28

J